
Schriftelijke vragen VVD Noordwijk inzake 
bestemmingsplan ‘’ Bedrijvenpark s’ Gravendijck /
Space Business Park ‘’ 
  
Het geactualiseerde bestemmingsplan Bedrijvenpark ‘s 
Gravendijck/ Space Business Park is op 11 oktober 2013 in 
werking getreden. 
Bij het actualiseren van dit bestemmingsplan is, net als bij 
andere bestemmingsplannen die zijn geactualiseerd, een fout 
gemaakt. Dit is voor ons aanleiding om opnieuw vragen te 
stellen, in dit geval over genoemd bestemmingsplan.  

De fout heeft betrekking op de bestemming voor de inpandige 
woning aan de Keyserswey 15 -15A . Voor deze woning is een 
bouwvergunning afgegeven op 3 juli 2003, onder 
bouwaanvraagnummer 2003/319. Naar onze mening had deze 
woning dus ook vertaald moeten worden in het geactualiseerde 
bestemmingsplan.  

1. Deelt u de mening van de VVD Noordwijk fractie hierin? Zo 
nee, waarom niet?  

Voor deze woning, die al 13 jaar geleden is vergund, is de 
aanduiding vergeten op de geactualiseerde plankaart. De 
eigenaar is aangeschreven door de Omgevingsdienst West-Holland 
met een waarschuwingsbrief waarin wordt vermeld dat de 
woning illegaal is en dat legalisatie niet mogelijk is. Naar onze 
mening is deze brief ten onrechte verstuurd en worden 
Noordwijkers op deze manier onnodig geconfronteerd met 
stressvolle situaties naar aanleiding van fouten van de gemeente 
Noordwijk. Hier moet wat ons betreft een einde aankomen.  
  
2. Gaat u de fout voor de Keyserswey 15-15A corrigeren en zo ja 
hoe?  

3. Acht u, net als de VVD Noordwijk fractie, excuses aan deze 
Noordwijker op zijn plaats? Zo ja, wanneer gaat u die 
overbrengen? 

4. Acht u dat u als college, ook na alle geconstateerde fouten van 
de afgelopen tijd, ‘in control’ bent op het gebied van 
bestemmingsplannen? Zo ja, waar blijkt dat uit? Zo nee, wat gaat 



u doen om ‘in control’ te komen? 
  
5. Kunt u garanderen dat er niet nog meer Noordwijkers al dan 
niet dagelijks worden geconfronteerd met dergelijke fouten en/
of de gevolgen hiervan?  

Noordwijkers mogen immers rekenen op een betrouwbaar 
college, dat in control is, zijn zaken op orde heeft en daarmee 
het belang van de Noordwijkers goed kan behartigen.  

Wij zien uw beantwoording op bovenstaande vragen dan ook 
graag tegemoet.  

Met vriendelijke groet, namens de VVD Noordwijk fractie, 

Roberto ter Hark 
Fractievoorzitter 
  


